
Fra: Trond Spjelkavik <tspjelka@online.no> 

Sendt: 24. juli 2015 11:16 

Til: Postmottak Lindås 

Emne: Fwd: Arkivering av søknad utan handsaming - gbnr 233/42 Eide indre - 

tilbygg/fritidsbustad 

 

Hei, 

Jeg savner tilbakemelding på forespørsel om møte, ref under. 

Håper møtet lar seg gjennomføre. 

 

Med vennlig hilsen 

Trond Spjelkavik  

 

Sendt fra min iPad 

 

Videresendt melding: 

Fra: Trond Spjelkavik <tspjelka@online.no> 

Dato: 23. juli 2015 kl. 00.38.17 CEST 

Til: Benjamin Stephen Hicks <Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no> 

Kopi: Minh Vuong Pham <5tegning@gmail.com> 

Emne: Re: Arkivering av søknad utan handsaming - gbnr 233/42 Eide indre - 

tilbygg/fritidsbustad 

Hei, 

 

Viser til svar på søknad om tilbygg på fritidsbolig. 

 

For å sikre at ny søknad er komplett og korrekt er det svært ønskelig å få til et møte 

med kommunen v/byggesak for å avklare alle uklarheter. Ville det vært mulig å 

avvikle et slikt møte fredag den 7. august på slutten av arbeidsdagen / ca kl 14.00? 

 

Hører svært gjerne fra dere. 

 

Med vennlig hilsen  

Trond Spjelkavik   

 

Sendt fra min iPad 

 

Den 17. jul. 2015 kl. 12.02 skrev Benjamin Stephen Hicks 

<Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no>: 

Se vedlagte saksdokumenter. 
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